
Notulen ALV 31-03-2023 
 

Aanwezig: Bestuur en 34 actieve leden 

 

1. opening vergadering 

Willy opent de vergadering met een kort welkomstwoord.  

 

2. toelichting jaarcijfers 

Michelle geeft hierna een toelichting op de jaarcijfers zoals die voor de vergadering waren in 

te zien op het ledendeel van de website (één lid gaf aan deze niet te hebben kunnen vinden, 

ze staan onder “leden info” “jaarverslagen”) 

De volgende punten werden toegelicht: 

* aantal leden tov 2021 is omhooggegaan, veel leden van DCN zijn al jarenlang trouwe leden. 

Belangrijk om te zorgen dat er nieuwe aanwas blijft komen om het aantal leden constant te 

houden. 

* inkomsten tov 2021 zijn omhoog gegaan, mede door: 

     - korting op contributie in 2021 en niet in 2022 

     - inkomsten symposium in 2022 hoger door fysieke bijeenkomst ipv (gedeeltelijk) online     

        vanwege Covid in 2021 

     - verkoop materialen zijn gedaald in 2022 tov van 2021 (invloed Covid?) 

     - overige inkomsten zijn gestegen mede door goede verkoop e-learnings en werk gedaan  

        in opdracht van VGZ 

* kosten tov 2021 zijn omlaag gegaan, waarbij de volgende opmerkingen: 

     - werk derden zoals staat op de winst&verliesrekening is werk gedaan door actieve leden  

       voor de DCN en de vergoedingen voor het bestuur waaronder de kosten die zij maken  

       wegens het uit eigen huis werk zoals telefoonkosten etc. 

     - de nieuwe Voeding- en Leefstijlboeken zijn betaald in 2022 maar geleverd in 2023 

* Verder is het resultaat positief en is er een winst gemaakt van € 54,114, hierdoor is ook de 

vennootschapsbelasting hoger. 

* Michelle geeft nog extra aan dat, aangezien de DCN een coöperatie is, het vermogen van 

de DCN van alle leden van de coöperatie is en niet van de DCN zelf. 

3. stemmingen  

Hierna volgden de stemming door middel van handopsteking zoals aangekondigd op de 

website. 

* Stemming over jaarcijfers via handopsteking -> hier waren verder geen vragen over en deze 

werden unaniem goedgekeurd door de aanwezige leden 

* Stemming éénmalige verlaging contributies 2024 alleen geldend voor volwaardige leden 

(van €325 naar €275) en 60+ leden (van €244 naar €199)  

- contributies overige leden al laag dus die blijven hetzelfde 

- geldt niet voor nieuwe leden aangezien deze niet hebben bijgedragen aan opbouw 

vermogen 

- totale kosten hiervan ongeveer €12.000 per jaar 



Vraag vanuit de zaal = moet je zelf aangeven als je 60+ lid bent geworden? 

Antwoord = ja, dit zoals op de website vermeld staat (60+ leden krijgen 30% korting op 

aanvraag bij info@dcn-dietist.nl) 

Verder geen vragen  

Stemming via handopsteking - > unaniem goedgekeurd door aanwezige leden 

* stemming verhoging uurtarief per 1-1-2023 voor bestuursleden en actieve DCN leden van 

€20 naar €25 per uur (kosten ongeveer €14.000 per jaar) 

vraag uit zaal = waarom niet naar €30 per uur voor bestuur? Uurtarief is erg laag. Waarom 
dan niet bestuur meer vergoeden tot goed uurloon voor al het werk dat ze doen en niet de 
contributies omlaag volgend jaar. 
antwoord = uit bescheidenheid niet gedaan en voelt niet goed. Het voelt eerlijker om als 
coöperatie de meevaller te delen tussen bestuur en leden. Zeker aangezien het bestuur het 
ondersteunen van kleinere zelfstandige met hoge kosten juist aanmoedigt en de éénmalige 
verlaging van de contributies een mooie tegemoetkoming is wegens de extra kosten 
vanwege bijvoorbeeld de nieuwe wet WTZA. 
Hierna volgt een korte discussie, aantal leden wil direct ter stemming brengen om uurloon 
van bestuur te verhogen naar €30 of €35 ipv de aangekondigde €25. Hierop geven andere 
leden aan dat dit niet kan aangezien leden die niet aanwezig zijn zo geen inspraak hebben. 
Dit is een legitiem punt. Hiermee werd de discussie gesloten en is de stemming gehouden 
over de verhoging van €20 naar €25 per uur zoals aangekondigd. Wel is besloten om bij de 
volgende ALV te kijken hoe de stand van zaken dan financieel is en, indien mogelijk, het 
uurloon van het bestuur dan alsnog verder te verhogen.  

De wens van de aanwezige leden was in ieder geval duidelijk op dat punt. 

In het najaar is ook goed te overzien hoe de financiële situatie dan is. Bovendien is het eigen 
vermogen van DCN groot. Het zou niet verkeerd zijn als het eigen vermogen wat kleiner 
wordt om de bestuursleden en de andere actieve leden een beter tarief toe te kennen. 

Stemming via handopsteking -> voorstel zoals aangedragen voor vergadering unaniem 

goedgekeurd door aanwezige leden 

4. lopende zaken voor de toekomst 

Willy licht nog enkele zaken toe voor de toekomst: 

* e-learnings lopen goed, ook bij niet-leden. Visie hiervoor is om meer e-learnings te 

ontwikkelen waarbij laagdrempeligheid, kwalitatief hoogstaande en betaalbare e-learnings 

het streven is.  

* e-learning met webinar die momenteel in de maak is, is een e-learning over het ketogeen 

dieet. Deze wordt dit jaar verwacht. 

* De DCN verzorgt voor de VGZ het voedingsgedeelte op VGZ mijnbedrijfszorg. Hiervoor zijn 

in het verleden al individuele leefstijlgesprekken gevoerd met werknemers van bepaalde 

bedrijven, momenteel wordt een project uitgevoerd voor  werknemers van de BAM. 

In de toekomst wordt geprobeerd dit soort projecten uit te breiden. . 

* de DCN heeft diverse projecten lopen bij de Hanze en HvA. O.a.: 

- studenten ontwikkelen recepten voor de  boekjes Slimme Recepten en voor de 

consumenten website van DCN: dcn-voedingsadvies.nl 
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- geven van workshops aan studenten (o.a. hoe werk ik met het Voedings- en Leefstijlboek) 

Deze wil de DCN in de toekomst verder uitbreiden. Doel hiervan is enerzijds de studenten 

ondersteunen, maar anderzijds naamsbekendheid krijgen bij de studenten zodat deze later 

zelf actief lid worden 

* De DCN is één van de partijen in Platform Voeding Nederland. Hierin zit o.a. ook 

Arts&Leefstijl waardoor ook hier een kort lijntje mee is ontstaan. 

Vraag vanuit de zaal = Waarom is de DCN niet aangesloten bij de PON 

antwoord = PON wil maar met één beroepsgroep werken vanuit een beroep. Hierbij hebben 

zij voor de NVD gekozen aangezien daarin ook tweedelijns diëtisten vertegenwoordigd zijn. 

Echter is er een korte lijn met het PON doordat Karen Freijer, manager van het PON vaak 

spreker is op de DCN Academy. Daarnaast is Karen lid van de Raad van Advies van DCN voor 

de Gecombineerde Leefstijl Interventie. De  informatie vanuit deze organisatie is hierdoor 

snel bij de DCN bekend is. 

* De DCN participeert actief in diverse onderzoeken om contact met dit werkveld te houden. 

Hieronder o.a. participatie in: 

- TIMED-trial van het Erasmus MC, hieronder valt ook de startup U-Diet  

- bestuur geeft regelmatig informatie/advies aan onderzoekers. Zo zijn er bijvoorbeeld 

suggesties gedaan voor de nieuwe richtlijn goede voeding voor mensen met hart- en 

vaatziekten door atherosclerose.  

- verder loopt er een aanvraag bij RAAK-mkb voor een 2-jarige subsidie voor onderzoek door 

de HAN en Hanze waar de DCN bij betrokken is. 

5. vragenrondje 

Vanuit de zaal wordt gevraagd hoe het staat met de database waar enkele jaren geleden 

sprake van was dat deze zou worden opgezet. Hierin zouden artikelen komen die gebruikt 

konden worden om door te sturen naar cliënten. 

Het bestuur geeft aan niet te weten welke database bedoeld wordt, maar zal gaan kijken of 

dit inderdaad besproken is. Echter is er op dit moment niet zo’n database aanwezig en is men 

daar ook niet actief mee bezig om deze op te zetten. 

Verder zijn er geen vragen. 

6. afsluiting 

Willy bedankt namens het bestuur de aanwezige leden en wenst iedereen een fijne reis naar 

huis. 

 

 

 


